

إشارة: أ.أ. 23/09/305
التاريخ: 2023/09/03

M/s: Disclosure department – CMA
M/s: Bursa Kuwait

السادة/ إدارة الإفصاح – هيئة أسواق المال
السادة/ شركة بورصة الكويت
المحترمين
المحترمين

Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: Comment on the unusual trading of the company's shares in trading session of 03/09/2023

With reference to the above subject, and to your e-mail sent to us on September 03, 2023, regarding the unusual trading on the shares of Aayan Leasing and Investment Company in the stock exchange trading session on September 03, 2023, and in compliance with the provisions of Article (4-5) of Module Ten of the executive bylaw of the law No. 07 of 2010 regarding disclosure and commenting on unusual trading activity.

We would like to inform you that there has been no recent developments that is likely to impact Aayan Leasing and Investment Company in the way which would cause such unusual trading of Aayan's shares.

Yours sincerely,

Abdullah Mohamed Al-shatti
Chief Executive Officer



الموضوع: تعقيب بشأن تداول غير اعتيادي على سهم الشركة في جلسة تداول يوم 2023/09/03

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى بريدكم الإلكتروني الوارد إلينا بتاريخ 03 سبتمبر 2023 بشأن التداول غير الاعتيادي على سهم شركة أعيان للإجارة والاستثمار في جلسة تداول البورصة ليوم 03 سبتمبر 2023، والتزاماً بأحكام المادة (4-5) من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 07 لسنة 2010 بشأن الإفصاح والتعقيب على نشاط التداول غير الاعتيادي.

نود الإفادة بأنه لم تكن هناك أية تطورات حدثت مؤخراً من شأنها التأثير على شركة أعيان للإجارة والاستثمار بالشكل الذي ترتب عليه هذا النشاط غير الاعتيادي في التداول.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

عبدالله محمد الشطي
الرئيس التنفيذي

شركة أعيان للإجارة والاستثمار (ش.م.ك.ع.)
A'AYAN LEASING & INVESTMENT CO.

12